
Geachte heer, mevrouw, 

 

Met genoegen sturen wij u hierbij het Jaarverslag 2019 van Stem in de Stad.  

 

Het the a a  o s jaar erslag is Sa e . Dat ki kt zo a zelfspreke d: sa e  le e  i  o ze 
sa e le i g. Maar sa e  zij  geldt iet oor iederee .  
Stem in de Stad is er voor mensen bij wie het niet meezit, die kwetsbaar zijn. Voor wie met zijn ziel 

onder de arm loopt, omdat hij warmte en hartelijkheid om zich heen mist, omdat haar netwerk heel 

klein is, haar problemen teveel of te groot zijn. Omdat een mens geen raad weet met zijn of haar 

verdriet. Met angst en onzekerheid over de toekomst ver weg van huis en land. Omdat het niet 

duidelijk is aar a a o d je bed staat. O dat…?  
Wat zoekt een mens dan? Eigenlijk heel gewoon: een mens die oog en oor voor je heeft e  zegt: ga 
zitte , il je ee  kop koffie? Als je ilt ertel e da  at er is .  
 

In deze bijzondere tijd met het coronavirus kunnen we onze gasten niet meer in huis ontvangen, 

zoals we al 25 jaar gewend zijn. Dat betekent niet dat wij hen uit het oog hebben verloren en ze niet 

meer bij ons terecht kunnen. Teamleden en vrijwilligers houden waar mogelijk telefonisch of op 

afstand [op straat] contact. Een aantal lessen van het Nieuwe Wereldhuis gaan in aangepaste vorm 

en digitaal door. De Eetvoorziening reikt nu voorverpakte en verwarmde maaltijden uit bij de 

voordeur van Stem in de Stad. Mensen kunnen nog steeds hun post komen ophalen. We hebben een 

nieuwe website gelanceerd die toegankelijker is, zodat we beter vindbaar zijn. Met onze vrijwilligers 

houden we nauw contact, want met hen moeten we straks ons werk weer oppakken. Maar ook bij 

hen merken we hoe ze het contact met Stem in de Stad nodig hebben. 

Het goede nieuws is dat wij met ingang van deze maand weer mogelijkheden zien om de werkelijke 

ontmoeting weer langzamerhand op te bouwen. 

 

En we hebben de handen ineen geslagen met anderen. Samen met het Open Huis, het Stadsklooster 

en Stem in de Stad is er een Coronafonds voor Haarlemmers in Nood gestart speciaal voor diegenen 

die een netwerk van steun en aandacht om zich heen missen, juist in deze crisistijd. Het Noodfonds is 

in het leven geroepen om snel te kunnen inspelen op de noden die we nu meemaken. Wij zijn ook 

benieuwd wat voor nieuwe vragen er op ons Coronafonds afkomen als we weer meer persoonlijk 

contact hebben met onze kwetsbare mensen. Dan is het goed te weten dat er een financiële ruimte 

is waarmee we direct kunnen reageren. 

 

Er waren gemiddeld 240 vrijwilligers het afgelopen jaar actief bij Stem in de Stad. Overal in de 

organisatie zette  zij hu  tale te  e  tijd i . Zij zij  aa  het erk é  o isbaar i  o ze progra a s, 
maar ook op het secretariaat, de receptie en facilitaire zaken. 

Ook u bent verbonden met Stem in de Stad. Alleen dankzij de steun van meedenkers en 

medewerkers, van gulle gevers en belangstellenden zijn wij in staat om ons werk voor mensen die 

het moeilijk hebben te doen. 

Heel hartelijk willen wij u danken voor uw trouw en verbondenheid met Stem in de Stad.  

 

Mocht u bijzonder veel prijs stellen op een hard copy van ons jaarverslag, laat u dit dan even weten? 

 

Met vriendelijke groet, 

mede namens het bestuur, team en vrijwilligers, 

 

Petra de Vries 

Waarnemend directeur 

 



 
 


